
FAU-møte 18.oktober 2017 kl. 18.30-19.30 
 

Til stede: Rektor Marianne Karlstad, Hege Ursin, Heiddis Thorsteinsdottir, Monika Magnessen, Tonje 

Kristoffersen, Sirin Lydersen, Inge Nygård, Siri Bertheussen, Maija Lunkka, Hege Ursin. 

 

1. Årets FAU, og valg av leder, nestleder og sekretær 

 

a. Årets FAU består av: 

1.-2. klasse: Tonje Kristoffersen + Heiddis Thorsteinsdottir (vara) 

3.-4. klasse: Monica Magnessen + Lisbeth Eliassen (vara) 

5.-6. klasse: Maija Lunkka + May-Helena Kivikoski (vara) 

7. klasse: Sirin Lydersen 

8.-9. klasse: Siri Bertheussen + Stine Bjørkli (vara) 

10. klasse: Inge Nygård + Vibeke Myklebust (vara) 

 

b. Leder: Maija Lunkka 

Nestleder: Monica Magnessen 

Sekretær: Sirin Lydersen 

 

2. Gjennomgang av ordensreglement. Noen kommentarer eller endringer? 

 

a. Det står i ordensreglementet at elever undertegner en tilstandsrapport på bord, 

stoler og bøker ved skolestart. Dette gjøres ikke i praksis og fjernes derfor fra 

ordensreglementet. 

 

b. Det står at foresatte gjøres økonomisk ansvarlig for ødeleggelser på ting som elevene 

har ansvar for. Dette har i praksis ikke blitt gjort. Man bruker også litt skjønn i forhold 

til om ødeleggelser er hærverk eller uhell. 

 

c. Det står at elevene i 8-10 klasse kan benytte seg av aktivitetsrom i friminutter. Dette 

rommet brukes nå av flyktningene. Skolen har derfor åpnet for at ungdomsskolen 

kan være i kantina i friminuttene – unntatt det siste friminuttene (13.10) da kantina 

brukes av SFO. I tillegg kan det bli aktuelt å sette opp bordtennisbordet nede i 

bomberommet. 

 

3.  Eventuelt 

 

a) Det er et problem at foreldre kjører opp til barnehagen, idrettshallen og skolen for å 

levere sine barn. Man opplever til og med at foreldre kjører gjennom skolegården for 

å levere barn til «Skårungen». Dette er farlig for våre små som leker utenfor her. 

Rektor melder dette opp til teknisk etat. 

 

b) FAU bør organisere seg i brønnøysundregisteret med organisasjonsnummer for å 

kunne ha sin egen bankkonto. Inge og Maija er på saken. Maija undersøker om FAU i 

Kjøllefjord har gjort dette, slik at man kan få mal på statutter og slikt. Det er viktig at 

man sørger for å sende inn samordna registermelding hver høst når det er nytt FAU 



og det velges nye ledere. Samordna registermelding finnes på altinn.no. 

 

c) Spørsmål fra FAU: Hvordan er lærersituasjonen nå? Det har vært mye bruk av vikarer 

i enkelte klasser en periode, og dette merkes på oppfølgingen i klassene det gjelder. 

Rektor forklarer at vi har hatt en del fravær i det siste. Vi har blant annet 

hovedtillitsvalgt som reiser på kurs og lærere som studerer og reiser på samlinger. 

Når vi i tillegg får sykefravær kan det være vanskelig å dekke opp alle. Dette er det 

dessverre vanskelig å gjøre noe med. 

 

d) Spørsmål fra FAU: Hvordan er fokuset på mobbing og hvordan jobbes det med dette 

på skolen? Rektor forteller at skolen jobber forebyggende hele tiden i sine klasser, og 

at man har fokus på viktigheten av inspeksjoner. Man prøver å være godt bemannet i 

friminuttene. Konflikter som oppstår tar man tak i underveis, og forsøker å løse på 

lavest mulig nivå. Man tar kontakt med hjemmet hvis man opplever at det er 

problemer som vedvarer.  

 

e) Halloween. 9. og 10. klasse har pleid å arrangere Halloweenparty for barn og 

ungdom. Ingen har begynt å planlegge noe for i år. Kan hele ungdomsskolen 

arrangere det sammen? De er jo få i klassene, så for å slippe veldig mye arbeid kan 

kanskje 8-10. klasse gå sammen om det, og dele pengene etterpå? Hege undersøker 

om elevene er interessert. 

 

 

Referent: Sirin Lydersen. 

 


